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Referat fra ordinær generalforsamling, 2013 
Onsdag 13.marts, 2013, i Dybbøl Forsamlingshus 

 
Valg af dirigent 
-Hans Jørgen Feldthaus, Dybbølparken 7B, blev foreslået af formanden. Der kom ikke andre forslag fra de 
fremmødte. Hans Jørn Feldthaus var hermed valgt som dirigent. 
-Hans Jørn Feldthaus konstaterede herefter at generalforsamlingen var lovlig indkaldt. 
 
Formandens beretning 

• På foreningens seneste ordinære generalforsamling, som blev afholdt d. 14. marts 2012, fik 
bestyrelsen den opgave, at undersøge muligheden for at ændre nuværende signalforsyning fra egen 
hovedstation til en signalforsyning fra enten Stofa eller YouSee.  Undersøgelsen skulle være 
afsluttet indenfor ca. 6.måneder. 

• Det mål blev stort set overholdt og foreningen kunne den 6. november 2012 afholde en 
ekstraordinær generalforsamling, hvor det skulle afklares hvilken signalforsyning der skulle etableres 
fremover. 

• Et markant flertalt besluttede på den ekstraordinære generalforsamling, at bestyrelsen skulle arbejde 
videre med henblik på indgåelse af en aftale med YouSee.   

• Den endelige kontrakt blev underskrevet med YouSee i begyndelsen af december 2012, og 
umiddelbart efter påbegyndte YouSee planlægningen af en opdatering af Skansens anlæg. 
Opdateringen er en del af den forsyningsaftale som foreningen har indgået med YouSee. Arbejdet 
blev igangsat d. 25. februar og skal være afsluttet den 30. april 2013. 

• Sammen med YouSee er bestyrelsen nu ved at planlægge afholdelsen af et informationsmøde for 
alle medlemmer. Tidspunktet er ikke endelig fastlagt, men det vil blive efter den 30. april, hvor skiftet 
til ny forsyning finder sted. Man skal lige bemærke, at datoen for skiftet er ændret og er fremrykket 
en enkelt dag i forhold til det som der tidligere er meldt ud. På informationsmødet vil der blive 
mulighed for en uddybende information om de nye muligheder som er tilgængelig fra d.30. april. 

• Siden slutning af 2012 har mange oplevet forstyrrelser og pixeleringer på deres skærm og 
antenneforeningen har, i forbindelse med indkaldelsen til generalforsamlingen, omdelt en folder som 
beskriver mulige årsager til forstyrrelserne. Årsagerne kan normalt findes i husstandsinstallation og 
skyldes manglende HF tæthed. Problemet er blevet forstærket ved årsskiftet, efter at det nye 4G 
mobile bredbånd er sat i drift. Ved problemer bør man studere den tidligere omdelte folder (kan også 
hentes hos www.skansen.dk) og følge folderens vejledninger.  
 

Foreningsstatus: 
Medlemsstatus: 

• januar 2013 - 457 medlemmer   
• Samme tidspunkt 2012 – 473 medlemmer 
• Tilbagegang på 16 medlemer 
• Der er nok flere årsager til tilbagegangen, men bestyrelsen håber, at den nye aftale med YouSee 

betyder at tilbagegangen stopper og måske fremover kan vendes til en fremgang.         
 
Pakkestatus - 1. jan 2013 

• 96 har valgt lille pakke – var 88  
• 112 har valgt mellemste pakke - var 118  
• 249 har valgt stor pakke - var 267  
• Tendensen er, at der vælges mindre pakker og det vil måske blive forstærket af de nye 

tilvalgsmuligheder som tilbydes af YouSee. 
 

På grund af den nye forsyningsaftale vil der være mulighed for et Fornyet Pakkevalg – 1. juni 2013 
• Der vil der i maj måned være åbnet op for Fuldpakke for alle medlemmer, men til Grundpakke-prisen  
• Inden udgangen af maj måned skal man meddele vores kasserer (Knud Bille) om der ønskes et 

pakkeskift i forhold til det som var valgt pr. januar måned. Giver man ikke besked, fortsætter man 
automatisk med den pakke man havde pr. 1. jan. 2013, dog med det nye kanalindhold! 

 
Internet/IP telefoni   

• Foreningens aftale med Dansk Kabel TV fortsætter indtil 30. april 2013 og skiftet til YouSee 
forventes ikke at give problemer. 
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Hjemmeside 
• Foreningens hjemmeside er fortsat tilgængelig og for dem som har internetadgang, er den at finde 

på www.skansen.dk  Det er fortsat Per Ulrik Pedersen som er web-master og som løbende 
indlægger aktuelle nyheder. Som noget nyt har foreningen indgået en aftale med YouSee, således 
at de også har mulighed for at informere direkte på vores hjemmeside om aktuelle YouSee-nyheder. 
Dette bliver dog først aktuelt efter 30.april. 

• Ud over aktuelle nyheder indeholder hjemmesiden generelle oplysninger om foreningen, vedtægter, 
fejlmelding, tilmelding, bestyrelsen, og links til andre brugbare oplysninger. 

 
Fejlmelding: TV / Radio 

• Servicekontrakt med God Tone/Jerlev Radio kører videre indtil 1. maj 2013. 
• Der kan meldes fejl på anlægget - Hverdage kl.8.00-16.00 på telefon 75 86 57 22  
• Hverdage 16.00-22.00 og lørdag og søndag samt helligdage fra kl.10.00-22.00 på telefon 22 92 

70 02 (vagt) 
• I ombygningsfasen vil der også være mulighed for at fejlmelde til Dansk Kabel TV på tlf. 76 42 88 00   
• Efter 1. maj vil YouSee overtage kundeservice og support 

• Kundeservice:  Hverdage mellem 8.00 – 18.00 – vedr. bestillinger m.m 
• Support: Hverdage mellem 8.00 – 20.00, Weekend og helligdage mellem 10.00 – 20.00 
• Kundeservice og support er samme nr. 70 70 40 40 

 
Fejlmelding: Internet / IP telefoni – frem til 1. maj 2013 

• Checkliste på vores hjemmeside (bør udskrives før der er fejl) 
• Servicetelefon nr. 69 12 12 12 – husk at oplyse kundenummer 
• Mandag – fredag 09.00 – 20.30 
• Weekend og helligdage 12.00 – 18.00 
• Ved fejl på internet/IP telefoni vil der under ombygningen være mulighed for at få hjælp ved teknisk 

support på tlf. 70 20 25 99  
• Efter 1. maj vil YouSee overtage kundeservice og support også for internet og IP telefoni. 

Åbningstider og telefonnummer som nævnt under TV/Radio. 
 
Afslutningsvis: 
Den aftale som foreningen har indgået med YouSee gælder i 5 år.  
 
-Efter fremlæggelse af sin beretning, takkede Ejner Egtved Niels Poulsen, Jerlev Radio, for det gode 
samarbejde i de omkring 20 år Jerlev Radio har været antenneforeningens partner. 
-Der var ingen spørgsmål til beretningen. 
 
Fremlæggelse af det reviderede regnskab for 2012 
-Kasseren Knud Bille gennemgik regnskabet for 2012. 
-Årets overskud er 58.235 DKK. 
-Post på 85.000 DKK under status, stammer fra tilskud for VerdensTV. 
-Der var ingen spørgsmål til regnskabet. 
-Regnskabet blev herefter godkendt. 
 
Fremlæggelse af budget for 2013 
-Kasseren Knud Bille gennemgik budget, som for 2013 som skal tilgodese to perioder: Udgifter frem til 
overgang til YouSee og efter overgang. 
Af samme grund vil der blive tale om to opkrævninger, bl.a. på grund af medlemmernes mulighed for at skifte 
pakke pr.1.juni. 
 
-Spørgsmål: Hvis man allerede nu ved at man ønsker samme pakke hele året, hvorfor da to opkrævninger? 
Svar: For stadig at holde muligheden for et skift åben. 
 
-Herefter blev budgettet godkendt. 
 
Behandling af indkomne forslag 
-Der var ikke indkommet forslag til behandling. 
 
Valg af bestyrelsesmedlemmer 
-På valg var flg.: 
*Per Ulrik Pedersen, Dybbølparken 5B. 
*Preben Mylliin, Løkkevænget 6. 
Begge var villige til genvalg. Da der ikke kom andre forslag fra de fremmødte, blev begge genvalgt. 
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Valg af suppleanter 
-På valg var flg.: 
*Henning Nielsen, Vesterled 23. 
Villig til genvalg. Da der ikke kom andre forslag fra de fremmødte, blev Henning valgt. 
 
Valg af revisor og revisorsuppleant 
-Revisor valgt for 2012: Hans Skafte, Vesterled 28. 
-Revisorsuppleant for 2012: Knud Petersen, Vesterled 20.  
Begge var villige til genvalg. Da der ikke kom andre forslag fra de fremmødte, blev begge genvalgt. 
 
Eventuelt 
-Spørgsmål: TV3 Sport viser nu sportsområder der tidligere blev vist på Eurosport. Hvorfor? 
Svar: Dette har antenneforeningen ingen indflydelse på. 
-Spørgsmål: Bestyrelsen lovede at lægge pakkernes indhold efter afstemningsresultaterne. Hvor er dette 
ikke sket? 
Svar: Denne mulighed afskrev antenneforeningen sig, da man på den ekstraordinære generalforsamling 
besluttede at droppe egen hovedstation til fordel for Stofa eller YouSee. Begge disse har standard 
pakkesammensætninger. 
-Spørgsmål: Kan nuværende internetbrugere beholde modem.  
Svar: Ja, med mindre man vælger en meget høj hastighed. 
-Bemærkning fra Dansk Kabel TV: 
I dag leveres modem med indbygget router. Denne rækker dog kun 20-25 m. Hvis behov herudover, da 
kræves ekstern router. 
Modem bliver ikke skiftet automatisk ved overgang til YouSee. 
-Per Ulrik Pedersen gennemgik en rækker slides der beskrev konsekvenserne ved overgang til YouSee mht. 
kanaler, pakker mm. 
 
Aften sluttede ved en kort gennemgang af YouSee's tilbud til antenneforeningens medlemmer præsenteret 
af Ole Madsen, YouSee. Væsentligste ændring ift. tidligere fremlagt materiale, var at enkeltkanalstilvalg nu 
kan ske for kun en kanal, hvor der tidligere skulle tilvælges minimum 4 kanaler. 
 
 

Ejner Egtved 
Formand 

Hans Jørn Feldthaus 
Dirigent 

Per U.Pedersen 
Referent

 


